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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 11 januari 2025 
Aanwezig : Gerard, Stefan, Han, Chris, Jac, Jolanthe, Herman, Martine 
Afwezig : Annick 
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering. Hij wenst iedereen de beste wensen. Fijn dat 
Jolanthe er weer bij is. Hopelijk staat er dit jaar veel te gebeuren, want het is redelijk stil 
geweest.   
 
1. Aanstelling nieuwe leden  
De nieuwe leden, Martine en Annick, zijn officieel aangesteld. 
 
2. Vastelling verslag 9 november 2024 
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld.   
 
3. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Geen. 
 
4.  Plannen Millstream 
Alle koeien zijn inmiddels weg. Han heeft Sjack nog gesproken over de beplanting ter 
afscheiding. Afgesproken is om later de open plekken te beplanten. De leidingstraat is 
positief over de ontsluiting naar de Huijbergsebaan. Gerard zal Sjack vragen om te reageren 
op de brief die wij naar hem gestuurd hebben. De inkadering van de term evenement zal 
daarin meegenomen worden. Tot 250 bezoekers is het evenement niet vergunningplichtig. 
Betekent dit dat alle evenementen tot 250 bezoekers onbeperkt kunnen plaatsvinden?  
Via social media promoot Sjack al volop de paardenactiviteiten, terwijl de procedure 
hiervoor nog loopt. Dat vinden we niet verstandig.   
 
5. Zonnepark Zuidgeest 
De panelen liggen er, 12000 stuks. De aansluiting heeft nog niet plaatsgevonden.   
 
6. Actualiseren website 
Foto’s aansluiting AED’s staan erop. Nogmaals aandacht om onderwerpen actueel te 
houden. Chris pakt dit op.  
 
7. Toekomst TNO terrein 
Over het bestemmingsplan Buitengebied is een raadsvergadering geweest. Gerard is daarbij 
aanwezig geweest. De advocaat die insprak namens de eigenaar van het terrein pleitte voor 
het onveranderd houden van de huidige bestemming  voor het terrein. Op die manier blijven 
de mogelijkheden voor invulling van het terrein zo ruim mogelijk. We dienen de 
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ontwikkelingen goed in de gaten te houden, met name de planontwikkeling bij de gemeente. 
 
8. AED vervolg 
Stefan heeft de vraag naar opleidingen uitgezet. Gerard wijst op een krantenartikel over een 
onderwijsorganisatie gericht op AED’s. Stefan plant een datum in februari. Tijdens de 
nieuwjaarsborrel zal hier aandacht voor gevraagd worden. Nieuwe AED’s zijn geplaatst en in 
werking.  
 
9. Rondvraag 
Jack wijst erop dat het Heihoefke zich inzet voor permanente bewoning van 
recreatiewoningen.  
Han vraagt naar de uitkomst van de brief over verkoop snippergroen. Iedereen krijgt een 
ander verhaal te horen. Onduidelijk of het nu wel of niet verjaard is. We zullen een 
algemene brief opstellen voor de bewoners en die op de website zetten.  
Herman geeft aan dat er weer wateroverlast is geweest in de Bremstraat. Er was een duiker 
verstopt en die is schoongemaakt.  
Gerard vraagt of we actief bedrijven binnen Heimolen gaan benaderen om een stukje op 
onze website te plaatsen over hun bedrijf. Dit is akkoord. 
Gerard geeft aan dat een replica is gemaakt van de Heimolen. Er wordt een stichting 
opgericht om dit verder uit te werken en om middelen te vergaren.  
 
10. Actielijst 
Is aangepast. 
 
11. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering is op 22 februari 2025.   
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 


